



Certificate of Partnership

On the 22nd day of January, 2020, the Métis Nation - Saskatchewan and Canadian Geographic entered into a partnership to advance their shared cultural and educational aims and objectives.



Through this unprecedented collaboration, the partners will design and deliver a national educational program that will align with, and enhance, the Métis Nation - Saskatchewan's commitment to revitalizing the Michif language in Saskatchewan, and throughout Canada, and with Canadian Geographic's mission to help all Canadians to better understand the immeasurable role and value of language in enriching the country's cultural landscape.

Oota ooschshi kaa mamooatooshkayaahk, lii zaasaasyii ka ooshihtaawuk pi ka maykiwuk aen program di naasyoon chi kishinahamaakayhk chi waappahtaaayiwayhk taanishi La Naasyoon di Michif di Saskatchewan kaa ashootamaakayt chi atooshkaatamihk pi chi paashpiihtaahk la laang di Michif daan li Saskatchewan pi mishiway daan li Canada pi avik Canadian Geographic sa missyoon chi wiichihaat kaahkiyow lii zhaand di Canada nawut kwaayesh chi nishitoohtahkik taanishi kischchi aen kishchiityaahkwuk kaa ishi piikishkwayhk chi takwaashtaahk daan li Piyii kaa ishi pimaatishihk.

Dans le cadre de cette collaboration sans précédent, les partenaires concevront et mettront en œuvre un programme national d'éducation qui reflétera et renforcera l'engagement de la Métis Nation of Saskatchewan de revitaliser la langue michif en Saskatchewan et dans tout le Canada. Ce programme est également guidé par la mission de Canadian Geographic, celle d'aider tous les Canadiens à améliorer leur compréhension du rôle et de la valeur incommensurables de la langue dans l'enrichissement du paysage culturel du pays.

Glen McCallum, President
Métis Nation - Saskatchewan

Sherry Soll, Minister of Heritage and Language
Métis Nation - Saskatchewan

Gilles Gagnier, Chief Operating Officer & Publisher
Canadian Geographic Enterprises